
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 grudnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu Polskiego Funduszu Rozwoju Pawła Borysa 

Szanowny Panie Prezesie! 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytanie.  

Dlaczego urząd udzielający subwencji przedsiębiorcom w ramach PFR 2.0 nie ma określonego terminu na 

rozpatrzenie i wydanie decyzji?  

Zgłaszają się do mojego biura przedsiębiorcy, którzy mimo cotygodniowych e-maili i telefonów wykona-

nych na infolinię PFR, otrzymują odpowiedź, że nie ma terminu rozliczenia subwencji. Czy są takie terminy? 

Jeśli tak, to jakie? A jeśli nie ma takich terminów, to dlaczego? 

Wadim Tyszkiewicz 
 


